



**UECT
BANJA LUKA
04-11.07.2020**

***XVI EUROPEAN WEEK OF CYCLOTOURISM
XVI SEMAINE EUROPÉENNE DE CYCLOTOURISME
XVI EVROPSKA SEDMICA CIKLOTURIZMA***



BOSNIA AND HERZEGOVINA BY BIKE !

LA BOSNIE-HERZÉGOVINE EN VÉLO!

BOSNA I HERCEGOVINA BICIKLOM !

A country with green, rolling hills still undiscovered by mainstream tourists where every cyclist will find a path to their liking and unforgettable hospitality! Come and spend a week cycling around Banja Luka and discover Bosnia and Herzegovina, its mountains, its rivers, and its welcoming people!

Also treat your taste buds and enjoy local gastronomic specialties!

The Banja Luka campus will host the European Cyclotourism Week camp from 4th to 11th July 2020.

Take part in the adventure of the XVI European Week of the UECT in Banja Luka, Bosnia and Herzegovina, this small, welcoming country in the heart of the Balkans!

Un pays méconnu du grand public, verdoyant, vallonné, où tous les cyclistes trouveront un parcours à leur goût et une hospitalité inoubliable ! Venez passer une semaine à vélo autour de Banja Luka pour découvrir la Bosnie-Herzégovine, ses montagnes, ses rivières, et son accueil chaleureux ! Régalez aussi vos papilles et profitez des spécialités gastronomiques locales ! Le campus de Banja Luka accueillera le camping de la Semaine Européenne de Cyclotourisme du 4 au 11 juillet 2020.

Prenez part à l'aventure de la XVIème Semaine Européenne de l'UECT à Banja Luka, en Bosnie-Herzégovine, ce petit pays au coeur des Balkans verdoyant et à l'âme chaleureuse !

www.uct.org

